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Nr.  1202 din 14.03.2023 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 14 matrie  2023 

 
Cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 40/10.03.2023 a convocat 
Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta extraordinara pentru data 

de 14.03.2023, ora 8.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, CIMPEAN VASILE-
AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MARCUS IOAN, ONOFREI DANIELA,   

TAMASAN EMIL-CORNEL. 
ABSENŢI: BITA VALERIU-AUREL, MARIAN TEODOR – RAUL, TODEA MARIA, URBAN 

WALTER-MICHAEL. 
PARTICIPĂ: doamna secretar general Macarie Marcela. 

Doamna secretar general al u.a.t. Batos – bună ziua doamnelor şi domnilor 

consilieri locali, sunt prezenti 9 consilieri, astfel potrivit OUG nr. 57/2019 constatam 
faptul ca sedinta este legal constituita. Toate punctele inscrise pe ordinea de zi sunt 
insotite de documentele prevazute de Codul administrativ.  

Doamna secretar general – se supune la vot ordinea de zi, cine este: Pentru? 
Impotrivă? Abțineri? : 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Studiului de fezabilitate, a 
devizului general şi a indicatorilor tehnico-economici, a cofinantarii și  predării 
către Ministerul Dezvoltarii, Lucrărilor Publice și Administrației a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 
investiții ,, SISTEM DE CANALIZARE MENAJERĂ ȘI STAȚIE DE EPURARE APE 
UZATE ÎN LOCALITATEA DEDRAD, COMUNA BATOȘ, JUDEȚUL MUREȘ”, prin 
Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la Programul finanțat prin 

Planul Naţional de Redresare și Rezilienţă din Componenta C15 Educație 
precum şi aprobarea proiectului cu denumirea „DOTAREA CU MOBILIER, 
MATERIALE DIDACTICE ȘI ECHIPAMENTE A ȘCOLII GIMNAZIALE BATOŞ” . 

si se voteaza in unanimitate cu 9 voturi pentru.  
Domnul presedinte de sedinţă Marcus Ioan – buna ziua tuturor, propun să începem 

cu primul proiect de pe ordinea de zi. 
  

Punctul 1.  
1. Proiect de hotarare privind aprobarea actualizării Studiului de fezabilitate, 

a devizului general şi a indicatorilor tehnico-economici, a cofinantarii și  
predării către Ministerul Dezvoltarii, Lucrărilor Publice și Administrației a 
amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului 
de investiții ,, SISTEM DE CANALIZARE MENAJERĂ ȘI STAȚIE DE EPURARE 
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APE UZATE ÎN LOCALITATEA DEDRAD, COMUNA BATOȘ, JUDEȚUL MUREȘ”, 
prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

 
  Doamna secretar general – la pag. 19 din SF trebuie facuta o corectura, “Statia 

de epurare va fi amplasata pe un teren aflat in proprietatea publica a comunei Batos, in 

localitatea Dedrad…”altfel reiese ca vor fi doua statii de epurare. 
Domnul consilier Tamasan Emil – vad ca localitatea Uila este exclusa din acest 

proiect, propun sa se faca proiectare, in varianta in care ati prezeentat-o,  
pentru localitatea Uila, sa fie in paralel pentru cele trei localitati. Poate se obtine 
o finantare pentru localitatea Uila. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – numai dupa ce vom avea intr-o localitate, apoi 
vom putea face extindere.  

Domnul consilier Marcus Ioan – sa fie o statie de epurare mica, sunt microstatii. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – solutia data este pentru un bazin vidanjabil si 
o vidanja.  

Domnul consilier Marcus Ioan – nu o vad viabila, nu stiu daca face fata o 
vidanja, o familie consuma in medie 100 l apa/zi. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – vom chema proiectantul si sa discutam. 

Domnul consilier Tamasan Emil – sa avem o orientare ce inseamna reteaua, 
care este functionalitatea.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – sunt statii de repompare, camine de reducere a 
caderii. 
Domnul consilier Tamasan Emil – de la Uila e nevoie de 20 km aductiune. 

Domnul consilier Abos Ferencz – nu este atata pentru ca e pana la Batos, de 
aici se va prelua. 

Domnul consilier Fulop Domokos – degeaba are cadere de la Uila la Batos, aia 
trebuie stabilizata. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – vom stabili o intalnire cu proiectantul. 

Domnul presedinte de sedinta Marcus Ioan - se supune la vot proiectul de 
hotărâre şi se votează cu 9 voturi pentru, 4 absenţi ( Marian, Todea, Bita şi 
Urban). 

Se adoptă hotărârea nr. 19 din 14.03.2023 privind aprobarea actualizării 
Studiului de fezabilitate, a devizului general şi a indicatorilor tehnico-economici, 

a cofinantarii și  predării către Ministerul Dezvoltarii, Lucrărilor Publice și 
Administrației a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării 

obiectivului de investiții ,, SISTEM DE CANALIZARE MENAJERĂ ȘI STAȚIE DE 

EPURARE APE UZATE ÎN LOCALITATEA DEDRAD, COMUNA BATOȘ, JUDEȚUL 

MUREȘ”, prin Programul Național de Investiții „Anghel Saligny”. 
 

Punctul 2. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la Programul finanțat prin 

Planul Naţional de Redresare și Rezilienţă din Componenta C15 Educație precum 
şi aprobarea proiectului cu denumirea „DOTAREA CU MOBILIER, MATERIALE 

DIDACTICE ȘI ECHIPAMENTE A ȘCOLII GIMNAZIALE BATOŞ” . 
Domnul primar Cotoi Dumitru – asa cum am discutat la ultima sedinta s-a intocmit 
proiectul pentru dotarea scolii, urmand a fi depus. 
Domnul consilier Abos Ferencz – doar pentru Scoala Batos? 

Doamna secretar general – sunt prevazute dotari pentru toate institutiile de 
invatamant. 

Domnul consilieer Marcus Ioan – asta e proiect de genul primul venit primul servit, 
pntru ca saptamana trecuta erau depuse doar 4 cereri? Sunt fonduri pentru toti? 



Domnul primar Cotoi Dumitru – n-i s-a spus ca vor primi fiecare. 

Domnul consilier Tamasan Emil – e solicitata de scoala dotarea? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ei au facut demersuri. 
Doamna consilier Banciu Elena – ar fi bin sa dotam si caminul de la Uila, sa fie o 

bucatarie frumoasa.  
Domnul presedinte de sedinta Marcus Ioan - se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 9 voturi pentru, 4 absenţi ( Marian, Todea, Bita şi Urban). 

Se adoptă hotărârea nr. 20 din 14.03.2023 privind 1. aprobarea 

participării la Programul finanțat prin Planul Naţional de Redresare și Rezilienţă 

din Componenta C15 Educație precum şi aprobarea proiectului cu denumirea 

„DOTAREA CU MOBILIER, MATERIALE DIDACTICE ȘI ECHIPAMENTE A ȘCOLII 

GIMNAZIALE BATOŞ” . 
 

      Domnul presedinte de sedinta, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 

ordinea de zi au fost epuizate, va multumesc pentru prezenta si declar închise lucrările 
şedinţei Consiliului local Batoş. 

 

 
               PRESEDINTE DE SEDINTA 

                           CONSILIER                                      Contrasemneaza, 
       MARCUS IOAN                   SECRETAR GENERAL, 

                                                                                      Macarie Marcela 


